
Referat fra FAU-møtet 4. desember
Tilstede  Geir Stave (daglig leder), Gry Skjøttelvik - leder (10.kl), Thomas Kolding - nestleder 
(6.kl), Max Wittrup Jensen (2.kl), Jens von Krogh - sekretær (7.kl), Vala Bjòrt Hardardottir 
(5.kl), Margrethe Helle (1.kl), Elinor Stendal (lille-bh), Linda Skogheim Holt (3.kl), Dagny 
Isleifsdottir (4.kl), Gunnlaug Marie Bucher (8.kl), Monica Kastås Jørgensen (solbær)

Korreks til forrige referat: Under ‘diverse’ punktet - det ble avgjort på forrige møte at Max kan 
ta privat initiativ til et sosialt forum på nett.
Generelt: Fint at referatet også sendes til barnehagens styrer de ganger barnehagen har vært 
med på FAU-møtet.

Info fra skolen 
Elevundersøkelsen/trivselsundersøkelsen laget av Utanningsdirektoratet har også en del for 
foreldrene som skolen sender ut med epost over nyttår. Leksehjelp og fruktstøtte borte, skolen 
betaler nå selv - kjøper inn halvparten av tidligere. Lekehjelpestøtten er borte, staten sier den 
er bakt inn i skolens generelle støtte. Skolen kan ikke se den reflektert i støtten skolen får - 
denne har ikke øket. Leksehjelp på torsdager 14 til 14:45. Takk til Haaken fra skolen for all 
hans innsats, han har fått en god kløyveøks. Høsten 2016 skal oppussing av lokalene under 
hallen starte. Antatt kostnad 2 millioner. Det avsettes et fond for å bygge opp 1,5 mill. Skolens 
håndarbeid og sløyd vil gjerne flytte inn i disse lokalene, men det er ennå ikke bestemt hvilken
skoleaktivitet det blir der til slutt. Smia er under utførelse. Raphaël etterutdanner seg til lærer 
og han arbeider 50% for skolen. 
Spørsmål om elevrådsarbeid. Tone og Rune er representanter. Det menes at dette fungerer.

Høstmarked og Julemarked
Evaluering av markedene. Det var inntrykk av at nedskaleringen av høstmarkedet og 
oppskaleringen av Julemarkedet fungerte bra. Flere kjente mer entusiasme enn tidligere på 
begge arrangementene. Det etterlyses tilbakemeldinger fra de som har hatt boder. Vala gir litt 
innsikt i tilbakemeldingene som er kommet inn via internettundersøkelsen. Både ros og ris. 
Litt vanskelig å finne frem til alle aktivitetene (løsning: plakater med kart). Spørreundersøkelse
i forkant for å hente inn forslag til julemarkedet. Forslag om at flere menn stiller som holdere 
av workshops. Geir nevner et eks. fra en barnehage hvor workshopen laget dukker og 
pappaene laget dukkesenger. Kanskje er 4 timer for lite? Det var også ønsker om at markedet 
fortsatte inn i de mørke timer. Julemarkedskomitéen vil evaluere senere og levere en rapport. 
Det foreslås at rapporten legges inn i den digitale foreldrefolderen.
Barnehagen hadde suksess med sin deltagelse. Det gikk tomt for grøt og pepperkaker alt for 
tidlig. Hyggelig stemning der. Vi har lykkes med å knytte sammen barnehagen og skolen ved 
julemarkedet. Det nevnes at idéene med å flytte det ut fungerte i praksis. Man tror at historien 
i avisen med det stjålne banneret har dratt flere besøkere enn vanlig. Riktig å la 
barnehageforeldrene arrangere ting i barnehagen enn å måtte stå i kantinen på skolen. 
Antageligvis bør man fordele jobbene i forhold til barnas alder - de med de minste barna har 
kanskje nok i hendene og bør få de letteste jobbene. Max nevner viktigheten av å drive en 
kampanje på Facebook for å spre info og bevissthet om julemarkedet.
Kollegiets vurdering av markedet (referert av Geir: Gode tilbakemeldinger på FB. Trekke 
lotteriet på forhånd. Fint på ha det ute, 120 pizza solgt på 4 timer, voksenfest etter markedet?, 
lang matkø (pizza og pølser), noen boder burde hatt mer bordplass.



Valg av representant til skolestyret
Ole Petter sitter i styret, Ida Vesseltun går ut. Gry har funnet en kandidat: Rune Bratlie har sagt
ja til vervet. Det stemmes JA og det applauderes

Tillitsgruppe
Tidligere tillitsgruppe bestod av 3 personer. En slik gruppe skal bistå til å løse konflikter. Det 
ble foreslått Ivar Seip. det viser seg at han jobber i konfliktrådet i Hurum. Gry har vært i 
kontakt med Seip. Han har vanskeligheter med å ta jobben i en tillitsgruppe pga. tiden, men 
som han sa konfliktrådet er et organ som alle i kommunen kan benytte seg av.  Kanskje bør vi 
ha en kontaktperson fra foreldregruppen ved konflikter, som kan orientere om konfliktrådet 
og synligjøre de. på den måten får man et mer profesjonell håndtering. Seip kan evt. være 
Konfliktrådets kontaktperson for skolen/barnehagen. Så kan det i tillegg være en person ved 
skolen som blir kontaktpersonen for skolen/foreldrene. Gry kontakter Terje Stokker for å høre 
om han vil være skolens kontaktperson.

17. mai 
Det diskuteres litt rundt hva 17. mai er for nordmenn. Det beskrives hva 17. mai MED BARN 
er for noe. Man ser litt på hva de andre skolene gjør. Fellesnevnere er tog, pølser, litt aktivitet. 
det har en stund vært snakket om at noen foreldre ønsker en annen feiring enn det som har 
vært. bl.a. pga høy leie på hovenga og mye dugnad. I fjor ble klokkarstua bhg. spurt om de vil 
bidra, men det har de ikke anledning til.  Klokkarstua vel har vært med i planleggingen i flere 
år og samarbeidet fungerer bra. FAU gir 17. mai komitéen mandat til å ta et valg om utforming
av arrangementet med hensyn til tid og sted og aktiviteter. 17. mai-komitéen ønsker å gjøre en 
spørreundersøkelse om hva foreldrene ønsker i år. Flertallet bestemmer.

Eventuelt
Belysning: foreldre ved skole og barnehage ettrlyser mer belysning på området. Raphaël har 
tidligere tilbudt å gjøre en plan for skolen. Max oppfordres til å komme med forslag for 
belysning.
Gry informerer om bidrag fra FAU til skolen for etterutdanning. Geir redegjør for kursene 
lærerne har vært på og som kvalifiserer til denne støtten og som skolen har søkt FAU om å få 
dekket.

Buss
Elevene fra Storsand får problemer når bussen er forsinket. Andre skoler har klaget over at 
deres elever kommer sent. Bussene kan være overfylte. Aktørene - kommunen, Brakar og 
fylkespolitikerene bl.a. - er enige om at det må settes opp en buss til. Behovet imøtekommes 
foreløpig av en maxi-taxi. Dette løser ikke floken tilstrekkelig. Det kommer en ordinær 
rutebuss for å løse problemet. Geir ønsker at denne ekstrabussen markeres som bare for 
skolebarn. Brakar sier at de vil se det an.
Referent, Jens von Krogh


